



Australian Vanadium

Australian Vanadium 继续推进以中国为中心的钒战略

[Australian Vanadium Ltd's \(ASX:AVL\)](#) 的顾问公司正在代表该公司第二次访问中国，以跟进前面的讨论并瞄准新的前景。

Mastermines 的目标是找出潜力最大的潜在合作伙伴，并发展这些合作关系，推进西澳 Gabanintha 一座成功的钒矿。

这位顾问还将参加 2018 年 4 月 18 日至 20 日在武汉举行的中国最大的钒会议。

AVL 董事总经理 Vincent Algar 说：“我们对 Gabanintha 钒项目的进展感到非常高兴。该公司完全有能力利用充满活力的钒市场。

“在这种环境下，我们打算迅速实现我们成为世界下一个高品位钒矿的目标。

武汉钒业大会已安排约 120 名与会人员接受中文版 AVL 报告。

顾问也将可以讨论 Gabanintha 项目的进展情况。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium continues to advance China-focused vanadium strategy

[Australian Vanadium Ltd's \(ASX:AVL\)](#) consultant Mastermines is undertaking a second trip to China on behalf of the company to follow up on previous discussions and to target new prospects.

Mastermines' objective is to identify prospective partners that offer the greatest potential and develop those relationships right through to a successful vanadium mine at Gabanintha in Western Australia.

The consultant is also participating in China's largest vanadium conference to be held in Wuhan between April 18-20, 2018.

AVL managing director Vincent Algar said, "We are very pleased with the advancement of the Gabanintha vanadium project. The company is perfectly poised to capitalise on a vibrant vanadium market.

"Within this environment, we intend to rapidly progress to our objective of being the world's next high-grade vanadium mine.

Mastermines has arranged for about 120 participants at the Wuhan Vanadium Conference to receive a Chinese version of the AVL presentation.

The consultant will also be available to discuss the advancement of the Gabanintha project.

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China